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Από το υπ' αριθ. 01/ 2020 Πρακτικό Συνεδρίασης 

της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 

 

Αριθμός Απόφασης : 02 / 2020. 

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο επί της 

Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του έργου 

«Λειτουργία του υφιστάμενου αρδευτικού δικτύου της 

περιοχής δικαιοδοσίας του ΓΟΕΒ Πεδιάδων 

Θεσσαλονίκης – Λαγκαδά» 
 

Σήμερα στις 20-01-2020, ημέρα Δευτέρα και ώρα 13:00, συνήλθε σε Τακτική 

Συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 16-01-2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που επιδόθηκε σε όλα τα 

μέλη σύμφωνα με το άρθρο 75 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 9 μελών βρέθηκαν 

παρόντα 7 μέλη. 
 

Παρόντες Απόντες 

1 Βασίλειος Λυκοστράτης 1 Ηλίας Τσιφλίδης 

2 Στυλιανός Ασλάνογλου 2 Δημήτριος Τσανακτσίδης 

3 Θεόφιλος Κορωνάς   

4 Αθανάσιος Σιδηρόπουλος   

5 Ευστάθιος Κελεσίδης   

6 Γεώργιος Μιχαηλίδης   

7 Κυριάκος Θεοδωρίδης   
 

Στη συνέχεια, ο Αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 1
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 

υπόψη της Επιτροπής το από 18-12-2019 εισηγητικό σημείωμα του Αντιδημάρχου 

Καθαριότητας – Ανακύκλωσης - Περιβάλλοντος - Πολ. Προστασίας κ. Βασίλειου 

Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 

Θέμα : «Διατύπωση απόψεων σε μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων» 

Σας διαβιβάζουμε την με αρ. πρωτ. 743077(897)/26-11-2019 έγγραφο της Περιφέρειας 

Κεντρικής Μακεδονίας / Αυτοτελές Τμήμα Συλλογικών Οργάνων / Περιφερειακό 

Συμβούλιο με θέμα «Αποστολή Ανακοίνωσης για δημοσίευση φακέλου ΜΠΕ» που αφορά 

στη Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για την περιβαλλοντική αδειοδότηση του 

έργου «Λειτουργία του υφιστάμενου αρδευτικού δικτύου της περιοχής δικαιοδοσίας του 

ΓΟΕΒ Πεδιάδων Θεσσαλονίκης – Λαγκαδά» της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 

(υποκατηγορία Α1, ομάδα 2
η
 με α/α 003) με  φορέας υλοποίησης του έργου  : «Γενικός 

Οργανισμός Εγγείων Βελτιώσεων Πεδιάδων Θεσσαλονίκης»,,  και παρακαλούμε για τη 

διατύπωση απόψεων επί της εν λόγω μελέτης. 

Συνημμένα σας υποβάλλουμε : 

 Περίληψη της μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων και το πλήρες αρχείο της 

μελέτης στον κοινόχρηστο της γραμματείας των επιτροπών. 

 Το με αρ. πρωτ. ΔΥ/Ε/1501/18-12-2019 έγγραφο της υπηρεσίας μας προς τις 

κοινότητες για τη διατύπωση απόψεων. 

 Το με αρ. πρωτ. ΔΥ/Ε/1360/04-12-2019 δελτίο τύπου 



 Το με αρ. πρωτ. ΔΥ/Ε/1502/18-12-2019 έγγραφο της υπηρεσίας μας προς τη 

Διεύθυνση Προγραμματισμού για την ανάρτηση της πρόσκλησης – ανακοίνωσης 

του περιφερειακού συμβουλίου στην ιστοσελίδα του Δήμου. 

Και κάλεσε την Επιτροπή να αποφασίσει σχετικά. 

Αντιπρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; Το λόγο έχει η  Σταυρούλα Γκαράνη, αρμόδια 

υπάλληλος του Δήμου Βέροιας. 

Σ.Γκαράνη: Το έργο είναι υφιστάμενο, δεν είχε άδεια, και προκειμένου να αδειοδοτηθεί 

από την Περιφέρεια απαιτείται έκδοση απόφασης Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων και 

ζητάνε  από τον Δήμο πιθανές απόψεις και προτάσεις. Ζητήθηκαν και έχουμε λάβει και 

τις απόψεις- προτάσεις των Κοινοτήτων που συμπεριλαμβάνονται στο Δίκτυο. Για να 

μπορούν να το βελτιώσουν το δίκτυο θα πρέπει να το αδειοδοτήσουν. 

Θ.Κορωνά: Μια παρατήρηση - Ευχή διατυπώνω. Στις περιοχές που το Δίκτυο του Δήμου 

μας είναι πολύ κοντά με το δίκτυο του ΓΟΕΒ, υπάρχει αντλιοστάσιο, υπάρχει κάποιο 

δίκτυο, ο ΓΟΕΒ να παραχωρεί στον Δήμο Βέροιας την απαιτούμενη ποσότητα νερού για 

την ενίσχυση του δικού μας δικτύου. 

Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε να εισηγηθούμε υπέρ της Μελέτης Περιβαλλοντικών 

Επιπτώσεων του έργου «Λειτουργία του υφιστάμενου αρδευτικού δικτύου της περιοχής 

δικαιοδοσίας του ΓΟΕΒ Πεδιάδων Θεσσαλονίκης – Λαγκαδά» στο Δημοτικό Συμβούλιο; 

Μέλη: Ναι (ομόφωνα). 

 

Η  Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1. Το από 18-12-2019 εισηγητικό σημείωμα του του Αντιδημάρχου Καθαριότητας – 

Ανακύκλωσης – Περιβάλλοντος – Πολ. Προστασίας κ. Βασίλειου Παπαδόπουλου.  

2. Την πρόταση του Προέδρου και των άλλων μελών. 

3. Το αρθ. 73 του Ν. 3852/2010.  

Αποφασίζει Ομόφωνα  

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο υπέρ της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 

του έργου «Λειτουργία του υφιστάμενου αρδευτικού δικτύου της περιοχής δικαιοδοσίας του 

ΓΟΕΒ Πεδιάδων Θεσσαλονίκης – Λαγκαδά». 

 

Η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 02/ 2020. 

......................................................…………………….………………………………… 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, λύθηκε η συνεδρίαση, 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο   Αντιπρόεδρος         Τα μέλη 

 

 Βασίλειος Λυκοστράτης 

Ευστάθιος Κελεσίδης Στυλιανός Ασλάνογλου 

 Θεόφιλος Κορωνάς 

 Αθανάσιος Σιδηρόπουλος 

 Γεώργιος Μιχαηλίδης 

 Κυριάκος Θεοδωρίδης 

                                                         

                                                   Ακριβές  Απόσπασμα 

Βέροια, 23-01-2020 

Ο   ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 


